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Orientering om status på søknader til yrkesfag i den videregående opplæring

I møteboka frå fylkesutvalet sitt møte 26.mars 2015 er teke inn følgjande:

«Silje Hjemdal bad om følgjande:

"Representanten ønsker at fylkesutvalget får en orientering om status på søknader til yrkesfag i
den videregående opplæring. Det har vært viktig å satse på yrkesfagene og markedsføringen
av HFK vgs, med spesielt vekt på å rekruttere til yrkesfag. Dette kommer bl.a. til uttrykk i
budsjettet for 2015.

Det er viktig at vi i fremtiden kan dekke behovet for fagarbeidere. Derfor er det nødvendig å få

tilbakemelding på hvilke strategier som er vellykket for å øke rekruttering."»


